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EEEEIWEE ovFrom: 5.1.2e )

Sent: Wed 3/25/2020 7:16:05 AM

Subject: RE: Inzet JGZ-personeel Haaglanden voor Covid-19

Received: Wed 3/25/2020 7:16:06 AM

image001.ipg

No problem! ©

Dank!

van:IEEE)MEER© minvws.ni>
Verzonden: woensdag 25 maart 2020 08:15

Aan: SEEe minvws.n>;IEEE<BEXE ominvws.nl>

Onderwerp: RE: Inzet JGZ-personeel Haaglanden voor Covid-19

Sorry ik zat nog te slapen. Is prima wijziging

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

van:IEEE BERET minvs i>
Datum: woensdag 25 mut. 2020 8:10 AM

Aon: EEC EI) SEE ins o>.IEEE) SEE ins o>

Onderwerp: RE: Inzet JGZ-personeel Haaglanden voor Covid-19

Huh, je hebt tekst uit attachment gebruikt toch? Ik herken de tekst die je geschrapt hebt niet

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

von:INSEE @minvwsi>
Datum: woensdag 25 mrt. 2020 7:55 AM

minvws.o>.[KESSKIERinv olAan: 5.1.2e )
Kopie: 5.1.2e ) @minvws.nl>

Onderwerp: RE: Inzet JGZ-personeel Haaglanden voor Covid-19

a —ieinde alinea 2 te schrappen, want regionale afspraken hebben betrekking
Jkt me?

Verder heb ik JGZ en CSG voor de volledigheid uitgeschreven.

Wel suggestie om

op deze epidemie

van: EEE@ minvws.ni>
Verzonden: woensdag 25 maart 2020 07:51

Aan: 5.1.2e ) minvws.nl>;[ s12¢ minvws.nl>

CC: 51.2e ) minvws.nl>

Onderwerp: RE: Inzet JGZ-personeel Haaglanden voor Covid-19

Dank!
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Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

von:IEEE)“SKE viv >
Datum: woensdag 25 mit. 2020 7:18 AM

pros sae} ominvws 11>.IKE) SEER vinvvs i>

Kopie: 5.1.2e ) minvws.nl>

Onderwerp: FW: Inzet JGZ-personeel Haaglanden voor Covid-19

Nog stukje tekst voor kamerbrief op verzoek vanEKIES

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

van:IEEEBEESinv t-Datum: dinsdag 24 mrt. 2020 11:17 AM

Aan: ) ERE mins >. ICETI) CEN insot>.ERE
@minvws.nl>

Onderwerp: RE: Inzet JGZ-personeel Haaglanden voor Covid-19

Zoiets?

Stukje tekst van IG] moet ik nog even checken

Verzonden: dinsdag 24 maart 2020 11:03

Aan:IEEE EEE eins. >;IEEE EXE ninvws >

Onderwerp: RE: Inzet JGZ-personeel Haaglanden voor Covid-19

Hoi

Kan volgens mij geen kwaad om op te nemen in de brief

2s 20

| 5.1.2e

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport |

Parnassusplein 5| Postbus 20350 2500 EJ Den Haag |

@ |

= minvws.nl |

van:ICEDEEEo rinvws ni>Verzonden: dinsdag 24 maart 2020 10:44

Aan:IEE) SEED minvvis. i>; JE @minvws.ni>
Onderwerp: RE: Inzet JGZ-personeel Haaglanden voor Covid-19
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Nav je vraag of we al hebben gereageerd op “inzet JGZ personeel voor Covid” het volgende;

We hebben de vraag van voorgelegd aan de IG]

Reactie is: JGZ artsen/verpleegkundigen inzetten voor acute zorg mag en dat kunnen wethouders enfRE db eslissen. Aandacht

houden dat het belang van reguliere zorg wel groot blijft.

We kunnen dit (inzet JGZ voor acute zorg, beslissingshevoegdheid en reactie IG]) in een briefvar (als
5.1.2e ppnemen en uitdoen naar alle wethouders en melden in wekelijkse update kamerbrief. Of is dit

inmiddels achterhaald?

Is dat idee?

Verzonden: zondag 22 maart 2020 21:51

Aan:IEEE)BEEXEDNo invws.o >;EEERET)EXE@ minvws.o)>
Onderwerp: FW: Inzet JGZ-personeel Haaglanden voor Covid-19

lk ben even wat mails aan het opruimen en kwam deze nog tegen.

lk ben niet meer bijgelezen met de mails, maar ik vroeg me af of dit nu opgelost is.

Afgelopen maandag zat ik naast en die gaf aan: stuur maar naar het meldpunt.

Graag jullie reactie!

2:

I |
Ministerie van Volksgezondheld, Welzijn en Spo

Parnassusplein 5| Postbus 20350 2500 EJ Den Haag |

iig—s |

Onderwerp: RE: Inzet JGZ-personeel Haaglanden voor Covid-19

[2120Ms a
Dank voor jullie snelle reactie. Jullie bericht is doorgezet naar het crisisteam en zullen we communiceren met oa «EEN

van:IGENBE:>
Verzonden: donderdag 12 maart 2020 09:00

Aan:INEST)BESEDNN© minvws.n|>
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Onderwerp: Inzet JGZ-personeel Haaglanden voor Covid-19

oaolIEY
Gisteren vroeg je per mail aan

naar het verzoek van

GGD.

De vraag vanBEE v=: “Wat ons nog meer zou helpen, en zonder risico’s voor de verspreiding van corona, is

een aanwijzing dat de jgz moet stoppen met consulten voor 4-18jarigen (RVP gewoon door laten gaan) en dat het CSG

moet stoppen met consulten. Dit betekent dat we tientallen extra goed geschoolde en makkelijk bij te scholen mensen

kunnen inzetten.

Wat betreftjgz: bijna alle

IR
ure zo’n beslissing maken, met dekking van hun bestuur. GGD Haaglanden kan dat

niet, wij hebben geen jgz in huis. Als we jgz-ers inhuren, wat we nu beperkt doen, moet dat betaald worden aan resp

gemeente Den Haag ofJGZ ZHW.

Ik hoop dat dit gerealiseerd kan worden.”

Bovenstaande hebben wij intern besproken.
Op dit moment zetten meer GGD-en, JGZ-medewerkers en medewerkers van de CSG tijdelijk in bij de ondersteuning
van de afdeling infectieziektepreventie tijdens de huidige COVID-19 uitbraak. Hierbij wordt, als het goed is, een

verstandige afweging gemaakt tussen welke taken tijdelijk opgeschort worden die later ingehaald moeten worden en

taken die toch door moeten gaan.

Daar waar JGZ en CGG medewerkers in dienst zijn bij een GGD, kan cen [ERE dit intern, in overleg met het eigen
bestuur, besluiten.

Daar waar JGZ en/of CSG medewerkers niet in dienst zijn bij een GGD is het verstandig dat regionaal afspraken

gemaakt zijn met andere partijen (zoals thuiszorgorganisaties en stichtingen met medewerkers in dienst die ingezet
kunnen worden voor publiek geneeskundige taken) voor het inzetten van personeel tijdens crisis en rampsituaties.
De inspectie heeft bij diverse gelegenheden aangedrongen op het maken van zulke afspraken.
Als een GGD dit soort afspraken (nog) niet heeft, zullen ze door snelle onderhandeling met eerdergenoemde partijen tot

een vergelijk moeten komen. Goed overleg met de gemeenten die het bestuur van de GGD vormen is hierbij een

vereiste.

bij de IGJ, of wij wilden kijken
in het kader van opschalingsproblematiek bij deze

De inspectie vindt het hierbij belangrijk om te benadrukken dat het belang van doorgang van reguliere zorg ook groot is.

Zeker in het licht van het geringere gevaar van COVID-19 voor juist jeugdigen.

EE noemt in haar vraag het financiéle aspect dat deze JGZ medewerkers betaald moeten worden als ze extern

ingehuurd moeten worden. Maar ook als een GGD deze medewerkers zelf in dienst heeft, zullen zij betaald moeten

worden, zowel nu tijdens de extra inzet, als tijdens het inhalen van de opgelopen achterstanden van het reguliere werk

op een later moment.

De financiéle situatie lijkt hierdoor geen steekhoudend argument voor het mogelijk maken van de gewenste

oplossingsrichting.

Een ministeriéle aanwijzing geven op dit moment in de COVID-19 uitbraak lijkt de inspectie een (te) groot middel, zeker

als dit voor één specifieke gemeente/GGD-regio geldt. Het levert ook mogelijk een ongewenste precedentwerking op.
Gezien de huidige ontwikkeling in de COVID-19 uitbraak, acht de inspectie het niet onmogelijk dat op een later moment

in de uitbraak landelijk ingrijpen door middel van een aanwijzing wel nodig is, waarbij personeel van diverse sectoren

verplicht op essentiéle sectoren wordt ingezet om die in de lucht te kunnen blijven houden. De inspectie is van mening
dat de minister een interventie met een aanwijzing op dit moment niet moet inzetten voor één gemeente/GGD-regio.

Met vriendelijke groet,

Gezondheidszorg en Jeugd
Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport

Stadsplateau 1 | 3521 AZ | Utrecht

Postbus 2518 | 6401 DA | Heerlen

EE. EE
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Duidelijk. Onafhankelijk. Eerlijk.


